

## Bestyrelsesmøde den 30.08 2018

Afbud: Hans B. og Birgit

### 1. Velkomst ved Formanden

### 2. Godkendelse af dagsorden – *godkendt*

### 3. Godkendelse af forrige referat – *godkendt*

### 4. Orientering fra Formanden

- *Let orientering om byggeprojekt – sidste opgang er snart færdig.*
- *Beboermøde den 04.09 2018*

### 5. Kasserens beretning

- *Henny er givet en gave i anledning af hendes 60 års fødselsdag*
- *Partyklubben har fået beløb til årlig udflugt*

### 6. Orientering fra Hovedbestyrelsen

- *Intet at berette*

### 7. 75 års jubilæum i Boligselskabet

- *Der drøftes og besluttes de sidste forberedelser til d. 13.10.18. Opgaverne fordeles. Info om dagen følger senere fra Boligselskabet*

### 8. Briklåse på div. Fælles kælderrum og aktivitetslokaler

- *Anders har forslået brikklåse. Dette drøftes og et enigt Bestyrelse ønsker dette i værksat ud fra og i takt med økonomien i afdelingen til dette.*

### 9. Udlejning af garager (vilkår for dette)

- *Bestyrelsen diskuterede dette og enig om dette må lige hos Administrationen om at sætte disse kriterier samt håndhæve dem*

### 10. Multibane

- *Et enigt bestyrelse har eftertænkt at der på sigt i afdelingen ønskes en Multibane. Bestyrelsen tænker det kunne ligge på området med kælkebakken, så der skabes et helt område med aktiviteter. Et enigt Bestyrelse ønsker dette ud fra der IKKE gøres på kompromis med små hygge-lege-oaser rundt om i området – disse ønskes stadig, så der kommer en helhed i hele afdelingen og gør den attraktiv hele vejen rundt for alle aldersgrupper og tiltrækker børnefamilier i fremtiden også.*

### 11. Knallert og cykelskure på åbent terræn

- *Videreføres*

### 12. Indkomne forslag til drøftelse og beslutning

- *Intet*

### 13.Eventuelt

- **A: Udearealer i afdelingen** – diskuteres og et enigt Bestyrelse ønsker ikke kompromis på de små områder som ønskes samt bænke og borde rundt omkring for at skabe rum til udeliv og socialt samvær i området.
- **B: Forberedelse til beboer møde** – Pia sørger for mad. Fritz og Co. sørger for stole og drikkevarer. Sille sørger for stemmesedler og beboerlister.
- **Bestyrelsen har fået henvendelser fra beboere som har observeret over længer tid og meget tit, at stien ved Blok 1 fra Abildgårdsvej og ud mod Gammel Kongevej, at denne sti bruges som vej/gennemvej mellem de to veje af bilister.** – Bestyrelsen diskutere hvordan dette kan forhindres som bilvej, evt. med chikaner – dette bedes Administrationens tekniske afd. se på idet det bl.a. er en skolesti.
- **Beboere Uttrupvej 11-19 efterspørger om at måtte benytte kælderrum til at låse parasollen inde når den ikke bruges.** - Bestyrelse godkender dette, og beder beboerne om at henvende sig til Fritz for dette.
- **Sille kommer med en konstatering: Postkasserne i afdelingen er meget ringe kvalitet. Mange steder er de skæve og der kommer vand ind, de lukker ikke helt i, binder osv.** – Bestyrelsen henstiller til et ønske om at Boligselskabet tænker kvalitet mm. ind i de fremtidige projekter, og når de eksisterende i afd. 7 på et tidspunkt skal skiftes, at de bliver skiftet til noget bedre.
- **Tysklandstur** – 3. november 2018. Dorthe og Svendaage sørger for bus mm. samt opslag og billetter.

**Referenten takker for et godt møde – næste møde findes efter nyt valg til Bestyrelse på beboer møde den 04.09.2018**